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Onderwerp: verslag voorzittersoverleg

Beste 5.1.2e

Hierbij het verslag van het voorzittersoverleg van afgelopen maandag, met dank

gorOverigens heeftfBJaangegeven maandag 2 en 9 november niet aanwezig te zijn, maar za de input leveren vanuit de

taskforces.

Mvg,

Voorzittersoverleg

Aanwezig:

Afwezig:

SAMENGESTELDE TASKFORCES

De nieuwe samengestelde taskforces hebben goede vergadering gehad, waarvan een uitgebreid verslag is. Onder

meer een pauzeknop wordt geadviseerd en daar is men ook al mee bezig.

CIJFERS, STAND VAN ZAKEN

Vandaag is de best mogelijke reclame geweest voor CoronaMelder; minister uit Kamer. GGD helpt ongeveer 1400 mensen

per dag om aan te melden dat ze positief getest zijn en de CoronaMelder gebruiken. (dit zijn hele hoge getallen ook vergeleken
met andere landen.) Aantal downloads zit rond de 3,6 miljoen. Vraag van BES Is het mogelijk dat er elke week een update
komt? Vanaf deze week gaan cijfers geautomatiseerd aangeleverd worden (was eerst handmatig werk) waardoor sneller updates
beschikbaar zijn, zodra dat er is, kan dit ook gedeeld worden met taskforces en begeleidingscommissie.

APL: Dit moet straks ook even met [JERE <-s- besproken worden; idee was dat cijfers eerst langs hen

e.a.) gaan voor duiding en cijfers goed geduid worden.

JE Dit zijn de feitelijke cijfers, duiding hiervan inderdaad via [EE ==

MONITORING EN EVALUATIE

Zorgen over monitoring en evaluatie, RIVM geeft aan dat er mogelijk geen ruimte is voor CoronaMelder-vragen binnen de

survey van de gedragsunit van het RIVM.

Er is een evaluatieprotocol wat in ontwikkeling is. De ambitie is om dit beter te doen dan in de landen om ons heen.

FE Er liggen goede survey vragen, maar het is niet zeker of deze nu goed uitgevraagd gaan worden, dit is een zorg.

BEEZ: Een apart overleg met BED,BEEFover het belang van de CoronaMelder-vragen? Dit wordt aan

Wolfgang voorgelegd door [EEN
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GEBRUIK VAN CORONAMELDER DOOR ZORGMEDEWEKRERS E.A.

BE: Gebruik CoronaMelder door zorgmedewerkers en huisartsen is een probleem. Gevaar: veel zorgmedewerkers thuis

vanwege een melding.

Situatie van zorgmedewerkers is niet anders dan bij het reguliere BCO; meeste patiénten zijn al aantal weken ervoor

positief getest, dus worden niet meer gemeld in de app. De groep mensen die Corona-positief testen terwijl ze al opgenomen zijn
is maar een hele kleine groep. Pauzeknop is hierbij belangrijk.

Er is veel verwarring onder personeel. Wij komen met suggesties naar het bouwteam om te communiceren.

welkom.

BE. Ander puntje zijn schoolgaande 12 tot 18 jarigen, zij hoeven niet in quarantaine.

GEVOELIGHEID PCR TESTEN

BE: Zorgen gevoeligheid PCR testen. (OW) 5.1.2¢ Dit onderzoek heeft al plaatsgevonden. Alle PCR testen hebben dezelfde

gevoeligheid.

CIJFERS

Gedoe met cijfers afgelopen dagen; heeft ook te maken met wijzingen in systemen e.d. Aan de kant van VWS komt nu een

regie-overleg met o.a. RIVM en GGD GHOR.

BER: Er is veel nadruk op dagelijkse waarden. Wekelijkse cijfers dalen nu, in plaats van een stijging, dat kun je extrapoleren

op basis van 7-daagse gemiddelde. Samen met het RIVM een grafiek voor maken.


